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cr-2021-06-24-verslag bestuur cultuurraad 

Bestuur Cultuurraad  
Online via Microsoft Teams, 24 juni 2021, 20u 

Aanwezig/verontschuldigd 

 

 

Agenda  

1. Goedkeuring vorig verslag (01/06/2021) 
2. Opvolging adviezen 
3. Werkgroepen 
4. Cultuursubsidies 
5. Cultuurjaar 2021 
6. Varia    

Volgende vergadering: 23 september 2021 

 

 

 

 

 

Hesters Ren X 
Van Eynde Tony X 
Rombouts Hilde X 
Lemmens Marianne X 
Van den Bergh Bart X 
Pycke Ann X 
Sysmans Ignace X 
Verbist Ernie X 
Janssens Magda X 
Verhulst Luc X 
Bresseleers Gie / 
Dörflinger Simone X 
Fabry Rachel / 
Klima Charlotte X 
Van Camp Liesbeth X 
Jespers Vincent X 
Wolfs Lisbeth Op uitnodiging 
Anthonis Veerle Op uitnodiging 
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Verslag 
 
Infosessie tablets 
Voorafgaand aan deze bestuursvergadering van de cultuurraad geeft bestuurslid Bart Van den Bergh 
een infosessie over het gebruik van tablets. Zo kunnen de leden van de cultuurraad hier zelf mee aan 
de slag gaan. In de toekomst organiseren we hiervoor nog opvolgsessies. 
 

1. Goedkeuring vorig verslag (01/06/2021) 
Het verslag van 1 juni 2021 wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 
2. Opvolging adviezen 

2.1. Corona - lokaal cultuurleven 
- Heropstart vanaf 9 juni 2021 
- Reguliere werking of niet? 
- Coronagids 
- Basisprotocol cultuur 

2.1.1. Coronagids 
- Veilig aan de slag in tijden van COVID-19 
- Coronagids om verspreiding tegen te gaan bij organisatie van groepsactiviteiten 

2.1.2. Basisprotocol cultuur 
- Zie presentatie 

2.2. Budget erfgoedraad 
- Erfgoedraad stelt eigen penningmeester aan: Guido Marnef 
- Administratie is in orde 
- Erfgoedraad beschikt vanaf heden over eigen rekening 

 de Wijnegembaan 
 Horstebaan voor de hondenwei 
 Deuzeldlaan aan het kruispunt met de Stanislas Meeuslei 

 
3. Werkgroepen 

3.1. Werkgroep 1 
Werkgroep 1 staat in voor het herschrijven van het erkennings- en subsidiereglement.  

 Voorzitter Ann Pycke geeft stand van zaken: 
o Werkgroep wacht op gegevens alvorens verdere stappen te ondernemen 
o Voorbeelden van erkennings-/subsidiereglementen in andere gemeenten 
o Vincent Jespers bezorgt zo snel mogelijk info aan werkgroep 

3.2. Werkgroep 2 
Werkgroep 2 staat in voor het in de kijker zetten van lokale amateurkunsten. 

 Voorzitter Simone Dörflinger geeft stand van zaken: 
o Werkgroep onhult naam en logo van opvolger WAK, genaamd KUS 
o Eerste activiteit zal plaatsvinden tijdens opening cultuurseizoen (september 2021) 

3.3. Werkgroep 3 
Werkgroep 3 staat in voor het vernieuwen van de cultuurprijs en erfgoedprijs. 

 Voorzitter Ignace Sysmans geeft stand van zaken: 
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o Werkgroep maakt inventaris van bestaande prijzen 
o Focus op vereenvoudigen van inschrijvingsmethode 
o Basisgedachte: we komen naar u toe 
o Aandacht voor opvolging deelnemers en natraject 
o Idee: cultuurprijs voor jeugd 

Feedback cultuurraad 
Tony Van Eynde is voorstander van het idee om naar buiten te komen met de prijzen. Dit gaat meer 
bekendheid genereren. Hij denkt bijvoorbeeld aan de braderij. 

Luc Verhulst denkt aan Schoten Schol als geschikte activiteit om de winnaars van de cultuurprijs en 
erfgoedprijs extra in de bloemetjes te zetten. 

Ann Pycke zou de focus leggen op een mix van praten en muziek. 

Hilde Rombouts sluit zich aan bij het idee om de zichtbaarheid van zowel de raden als de prijzen te 
verhogen. Ze denkt hierbij aan verschillende locaties die dienst kunnen doen als decor: Foyer van De 
Kaekelaar, Jeugdhuis Kaddish, Sporthal en ga zo maar door.  

Magda Janssens zou graag meer mensen betrekken. Zowel de algemene vergadering als de prijzen 
moeten verder gaan dan een mix van voorzitters van verenigingen. 

3.4. Werkgroep 4 
Werkgroep 4 staat in voor het op elkaar afstemmen van cultuurraad en gemeentebestuur. 

 Voorzitter Ren Hesters geeft stand van zaken: 
o Werkgroep heeft de nodige documenten ontvangen 
o Vanaf september zet werkgroep zijn activiteiten verder 
o Leden: Ren Hesters, Tony Van Eynde en Ernie Verbist 

Algemene vraag 
Kan er vanuit cultuurraad budget worden voorzien per werkgroep? 

4. Cultuursubsidies 

4.1. Uitbetaling 
- Controle voor socio-culturele verenigingen is afgerond 
- Betaallijst is aangemaakt 
- Werkingssubsidies worden nu uitbetaald 

 
5. Cultuurjaar 2021 

5.1. Kunst in openbare ruimte 
- Nieuwe kunstwerken in openbare ruimte 
- Realisatie: 2022 en 2024 
- Fysiek kunstwerk, materieel object in blijvende vorm 

5.1.1. Doelstelling? 
- Identiteit van plek kracht bijzetten 
- Sociale cohesie versterken 
- Breed publiek bereiken 
- Gemeente Schoten in de kijker zetten 

5.1.2. Locatie 
- Rondpunt Churchilllaan - Kasteeldreef 
- Toegangspoort tot gemeente 
- Centrumvernieuwing 
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5.1.3. Wedstrijd 
- Wedstrijd uitschrijven 
- Oproep lanceren 
- Inzendingen verzamelen 
- Selectie door jury 

5.1.4. Jury 
- Afgevaardigde cultuurraad 
- Voorstel: Theo Franssen 
- Beeldend kunstenaar 
- Voorzitter Kunstkamer Schoten 

Feedback cultuurraad 
De bestuursleden van de cultuurraad gaan akkoord met het voorstel om Theo Franssen voor te 
dragen als afgevaardigde in de jury. 

5.2. Zomer 2021 (zie presentatie voor overzicht van toepassing cultuurprotocol) 
- Zomermuziekavonden: 

o 7 concerten 
o Gratis 
o Speelplaats Academie Beeld 

 
6. Varia 

6.1. Verenigingenmarkt 
- Opening cultuurseizoen (september 2021) 
- Alternatief: ambachtenmarkt 
- Stand van zaken? 

 
 Bestuursleden van cultuurraad laten weten dat een verenigingenmarkt in september 2021 

wellicht te vroeg komt voor vele verenigingen die pas begin juni heropstarten. Een alternatief 
in de vorm van een ambachtenmarkt behoort wel tot de mogelijkheden en zal verder worden 
uitgewerkt door werkgroep 2 (KUS). 

6.2. Erkenningsaanvraag 
- De Larixdansers doen aan linedansen in wijklokaal Lariksdreef 
- Actief aantal leden: 13 
- Aantal leden woonachtig in Schoten: 4 
- Geen eigen rekeningnummer 

 
 Extra info: 

o De Larixdansers bestaan 10 jaar 
o Leden komen samen in lokaal Lariksdreef 
o Ooit 24 leden waarvan meerderheid uit Schoten 
o Leden zijn allemaal 65-plussers  
o Leden komen samen voor sociaal contact en beweging 
o Nooit eigen rekeningnummer gehad 
o Facturen zijn altijd tijdig en correct betaald 
o Jaarlijks Sabam, huur lokaal en verzekering ongevallen 
o 3 euro per dansles 
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Feedback cultuurraad 
De bestuursleden van de cultuurraad vragen zich af of De Larixdansers misschien kunnen aansluiten 
bij een andere vereniging, zoals Okra? Of misschien is fusioneren met een andere groep een optie? 
Maar is het wel aan de cultuurraad om fusievoorstellen te doen? Voorlopig beslist de raad om een 
negatief advies te geven. Bestuurslid Ann Pycke gaat twijfelachtige gevallen als deze bekijken met 
haar werkgroep (1). In hoeverre kunnen we zomaar voordelen verschaffen aan niet-Schotenaren? 
Wat met de belofte om af te zien van subsidie? 

Voorstel Tony Van Eynde: Kan er gewerkt worden met een tijdspanne van een jaar om een aantal 
zaken alsnog in orde te brengen, een soort van voorlopige erkenning? 

6.3. Logo cultuurraad 
- Ondervoorzitter Ren Hesters licht voormalig logo van cultuurraad toe 
- Ontwerp door Pierre Wagemans 
- Logo werd noodgedwongen snel afgevoerd 
- Waaraan moet toekomstig logo voor cultuurraad voldoen? 

 
6.4. Culturele partners 
Voorlopig geen verder nieuws vanuit het cultuurcentrum of de erfgoedraad. 
 
6.5. Andere varia? 
Geen andere varia. 

6.6. Datum volgende cultuurraad 
De volgende cultuurraad vindt plaats op donderdag 23 september 2021. 
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